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ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD

22 JUNI 2020

Aanwezig :

Anne Dequidt, Jan Verfaillie, Pascal Sticker, Celine Mouton, Guido Hoste,  schepenen ;
Peter Roose,  burgemeester ;
Jef Goens, Dirk Kesteloot, Wouter Vanlouwe, Marieke Stubbe, Jonas Bel, Anja Pilet, 
Philippe Cochez, Michèle Note, Anneke Soenen, Elke De Preter, Stijn Hommez, Jasper Vandewalle, 
Herbert Clarebout,  gemeenteraadsleden ;
Lies Dezeure,  gemeenteraadsvoorzitter ;
Joke Jonckheere,  algemeen directeur

Verontschuldigd :

Wouter Vanlouwe,  gemeenteraadslid verontschuldigd voor agendapunt TP1 ;
Katrien Rabaey,  gemeenteraadslid

De voorzitter van de gemeenteraad, opent de zitting om 20:20 uur.

Openbare zitting

1. Wijziging van de algemene politieverordening ter voorkoming van overlast - 
vaststelling

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door

Juridisch kader 

 Artikelen 119, 119bis en 134quater van de nieuwe gemeentewet ;
 Artikel 40 en 41, 2°, 287 en 288 van het decreet lokaal bestuur 
 Ministerieel besluit van 23 maart 2020 houdende dringende maatregelen om de verspreiding 

van het coronavirus COVID-19 te beperken en haar latere wijzigingen;
 Wetgeving inzake invoering van gemeentelijke administratieve sancties  

Relevante documenten 

 Gemeenteraadsbesluit van 24 juni 2019 inzake hervaststelling van de algemene 
politieverordening ter voorkoming van overlast 

 Besluit van de gemeenteraad van 1 december 2014 houdende vaststelling van het algemeen 
reglement op de administratieve sancties en latere wijzigingen

 Besluit van de burgemeester van 5 juni 2020 met tijdelijk verkeersreglement n.a.v. het openen 
van de horeca-uitbatingen vanaf 8 juni 2020

Feiten, context, argumentatie

Ten gevolge van de veiligheidsmaatregelen tegen het coronavirus en om de social distancing te 
garanderen, werd vanaf 8 juni 2020 toegestaan dat de terrassen op het openbaar domein konden 
uitbreiden. 

De horeca-uitbatingen kunnen opnieuw klanten ontvangen in hun inrichtingen wanneer de klanten 
aan tafels zitten, die op minstens 1,5 meter van elkaar staan. Maximum tien personen zijn 
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toegestaan per tafel. Er is geen bediening aan de bar toegestaan. Deze richtlijnen gelden ook op 
(vergunde) terrassen of openbare ruimten hiervoor georganiseerd (extra terraszones).

Om te vermijden dat de richtlijnen van het ministerieel besluit buiten de inrichting, de terraszone 
of de extra terraszone niet zouden gerespecteerd worden, is het belangrijk om het consumeren van 
alcoholische dranken op de rest van het openbaar domein van het grondgebied van de stad te 
verbieden, uitgezonderd een voorafgaandelijke machtiging van de burgemeester. 

Daarnaast is het verbod tevens noodzakelijk om na het sluitingsuur de openbare orde te 
handhaven en te vermijden dat de regels van het ministerieel besluit worden geschonden, in het 
bijzonder het nog geldend samenscholingsverbod.

Daarom wordt voorgesteld om in artikel 2.1.4.2 van de politieverordening de tijdsbeperking om 
alcoholhoudende dranken te verbieden “tussen 22.00 uur en 06.00 uur” weg te laten en 
“uitgezonderd na een voorafgaande machtiging van de burgemeester” toe te voegen.

Beraadslaging

Marieke Stubbe vraagt of hiermee verplichte sluitingsuur van 1u gehandhaafd blijft. Burgemeester 
antwoordt bevestigend. Nu is dit vooral een tool om tussenbeide te kunnen komen wanneer nodig 
zou zijn. Marieke vraagt of de cafébazen hierdoor ook beschermd worden zodat ze niet extra 
beboet worden. Peter Roose bevestigt dat de cafébazen weten waarop ze kunnen beboet worden. 
Het is vooral om jongeren tegen zichzelf te beschermen.

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: De algemene politieverordening ter voorkoming van overlast, zoals vastgesteld op 23 
oktober 2017, tijdelijk te wijzigen als volgt:

2.1.4.2 Het is verboden om alcoholhoudende dranken te gebruiken op het openbaar 
domein buiten de vergunde terrassen en andere toegelaten plaatsen, speciaal bestemd 
voor dit doel, uitgezonderd na een voorafgaande machtiging van de burgemeester. Het 
bezit van geopende recipiënten die alcoholhoudende dranken bevatten, wordt gelijkgesteld 
met het gebruik van alcoholhoudende dranken.

Artikel 2: De algemene politieverordening ter voorkoming van overlast her vast te stellen, 
overeenkomstig de bij dit besluit gevoegde tekst.

Artikel 3: Deze gewijzigde politieverordening treedt onmiddellijk in werking en is geldig tot 30 
september 2020, maar kan eventueel verlengd worden.

2. Agenda van de statutaire algemene vergadering van Cevi vzw op 26 juni 2020 - 
goedkeuring

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose

Juridisch kader

 Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten
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 Gemeenteraadsbesluit van 18 februari 2019 inzake aanduiding vertegenwoordiger en 
plaatsvervanger op de algemene vergaderingen en voordracht van een kandidaat-lid voor de 
raad van bestuur in vzw Cevi tijdens de legislatuur 2019-2024

 Collegebesluit van 4 mei 2020 inzake akteneming mail van 23 april 2020 van Carla Laureys van 
Cevi

 Mail d.d. 26 mei 2020 van Cevi met de melding dat de algemene vergadering van Cevi 
schriftelijk zal doorgaan, incl. bijlagen

Feiten, context, argumentatie

Het stadsbestuur wordt uitgenodigd op de statutaire algemene vergadering van Cevi die schriftelijk 
doorgaat op 26 juni 2020 om 18.00 uur, met volgende agendapunten:

1. Goedkeuring verslag vorige Statutaire Algemene Vergadering van 17 mei 2019 
2. Activiteitenverslag Cevi vzw, werkingsjaar 2019 
3. Toelichting jaarrekening 2019 - Goedkeuring van de balans en de resultatenrekening per 

31 december 2019 - Verslag van het College van Toezicht aan de leden van de Algemene 
Vergadering van Cevi vzw 

4. Kwijting aan de leden van de Raad van Bestuur en het College van Toezicht 
5. Goedkeuring van de begroting 2020 
6. Benoeming van bestuurders en verificateurs 

De gemeenteraad heeft op 18 februari 2019 Peter Roose aangeduid als vertegenwoordiger van het 
Stadsbestuur Veurne op de algemene vergaderingen van de vzw Cevi voor de legislatuur 2019-
2024.

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: De gemeenteraad stemt in met de agenda en elk van de afzonderlijke punten van de 
agenda van de statutaire algemene vergadering van Cevi, die schriftelijk doorgaat op 26 juni 2020 
om 18.00 uur, met volgende agendapunten:

1. Goedkeuring verslag vorige Statutaire Algemene Vergadering van 17 mei 2019 
2. Activiteitenverslag Cevi vzw, werkingsjaar 2019 
3. Toelichting jaarrekening 2019 - Goedkeuring van de balans en de resultatenrekening per 

31 december 2019 - Verslag van het College van Toezicht aan de leden van de Algemene 
Vergadering van Cevi vzw 

4. Kwijting aan de leden van de Raad van Bestuur en het College van Toezicht 
5. Goedkeuring van de begroting 2020 
6. Benoeming van bestuurders en verificateurs 

Artikel 2: Aan Peter Roose in de statutaire algemene vergadering van Cevi op 26 juni 2020 de 
opdracht te geven zijn stemgedrag af te stemmen op deze beslissing en kennis van de inhoud 
ervan te geven aan de algemene vergadering die schriftelijk doorgaat.

3. Overeenkomst intergemeentelijke samenwerking wonen van de dienstverlenende 
verenging Westhoek - goedkeuring

Dossierbeheerder Boedt Carine Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Guido Hoste

Juridisch kader
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 Artikel 44 § 1 en 45 § 2, 10° en 24° van het decreet lokaal bestuur
 Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking
 Besluit van de Vlaamse Regering van 16 november 2018 over het lokaal woonbeleid 

Relevante documenten

 Uitnodiging van 18 mei 2020 van het secretariaat DVV Westhoek ter ondertekening van de 
samenwerkingsovereenkomst wonen

 Besluit Raad van Bestuur van de DVV Westhoek d.d. 29 april 2020 en de stuurgroep van 
WoonWinkel West op 13 mei 2020 inzake goedkeuring samenwerkingsovereenkomst

 Akteneming van de samenwerkingsovereenkomst door het college van burgemeester en 
schepenen in zitting van 15 mei 2020

Feiten, context, argumentatie

Op 01 juni 2008 sloot de gemeente een overeenkomst met de Feitelijke Vereniging Woonwinkel 
West m.b.t. het ondersteunen van de gemeente op gebied van huisvesting. Met ingang vanaf 01 
januari 2020 werd Woonwinkel West onderdeel van de Dienstverlenende Vereniging Westhoek 
(DVV Westhoek).  

Voor de periode 2020-2025 worden volgende documenten ter goedkeuring voorgelegd:
- Overeenkomst intergemeentelijke samenwerking wonen van de DVV Westhoek;
- Verwerkingsovereenkomst Stad Veurne – WoonWinkel West (DVV Westhoek), die integraal 

deel uitmaakt van de hierboven vermelde overeenkomst.

De samenwerkingsovereenkomst intergemeentelijke samenwerking wonen wordt afgesloten tussen 
de stad Veurne en de stad Diksmuide, gemeente Houthulst, gemeente Kortemark en stad Lo-
Reninge. Deze overeenkomst werd goedgekeurd op de Raad van Bestuur van de DVV Westhoek op 
29 april 2020 en op de stuurgroep van WoonWinkel West op 13 mei 2020.

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: Zijn goedkeuring te verlenen aan de” Overeenkomst intergemeentelijke samenwerking 
wonen” van de DVV Westhoek en aan de voorwaarden opgenomen in de verwerkingsovereenkomst 
Stad Veurne – Woonwinkel West (DVV Westhoek), overeenkomstig de bij dit besluit gevoegde 
teksten.

Artikel 2: Volmacht te geven aan de burgemeester en de algemeen directeur tot het ondertekenen 
van deze overeenkomsten.

4. Verderzetting van de regiomarketingcampagne “Westhoek De Nieuwe Wereld” - 
goedkeuring

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose

Juridisch kader

 Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten
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 Gemeenteraadsbesluit d.d. 27 februari 2017 inzake vaststelling subsidieovereenkomst 
‘Westhoek. De nieuwe wereld’

 Mail d.d. 20 mei 2020 van DVV Westhoek inzake vraag tot verderzetting 
regiomarketingcampagne ‘Westhoek De Nieuwe Wereld’, incl. strategisch marketing actieplan 
Westhoek 2020-2023 (ontwerp 31 maart 2020)

Feiten, context, argumentatie

In 2016 ging de Westhoek van start met een driejarige regiomarketingcampagne ‘Westhoek De 
Nieuwe Wereld’.  Met deze campagne werd een positievere beeldvorming omtrent de Westhoek 
nagestreefd.  Dit moest op zijn beurt aanleiding geven om jonge gezinnen er toe aan te zetten te 
blijven of te komen naar de streek om er te wonen, te werken en te ondernemen.  Op basis van de 
evaluatie van de afgelopen driejarige campagneperiode konden positieve resultaten voor de regio 
worden vastgesteld.   

De evaluatie van de voorbije campagneperiode en de continuering ervan om het behaalde 
positievere beeld van de Westhoek te behouden en te versterken werd zowel op het 
burgemeestersoverleg van 20 december 2019 als dat van 15 mei 2020 besproken.  In 2019 werd 
het principe van de verderzetting op basis van de gemaakte evaluatie bevestigd door het 
Westhoekoverleg. Op 15 mei 2020 bevestigde Westhoekoverleg de vraag aan DVV Westhoek om 
de campagne te continueren voor opnieuw een periode van drie jaar en om hiervoor een bijdrage 
te vragen bij de lokale besturen van de Westhoek. 

Aan de raad wordt voorgesteld de verdere deelname aan de regiomarketingcampagne ‘Westhoek 
De Nieuwe Wereld’ vast te stellen.

Financiële gevolgen

Voor de periode 2020-2023 wordt een bedrag van 28 eurocent per inwoner gevraagd aan alle 
Westhoekbesturen. Voor Veurne betekent dit concreet 10.183,32 EUR.

Beraadslaging

Wouter Vanlouwe vraagt naar de inbreng van de provincie. Peter Roose duidt dat er geen is, wel 
werd een dossier via leader ingediend waar middelen aan toegevoegd worden.

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: Akkoord te verlenen om zijn deelname aan de regiomarketingcampagne ‘Westhoek De 
Nieuwe Wereld’ voort te zetten voor de periode 2020-2023, overeenkomstig de bij dit besluit 
gevoegd strategisch marketing actieplan Westhoek 2020-2023. 

Artikel 2: Deze overeenkomst op te nemen in het contractenbeheer.

5. Vertegenwoordiger van de algemene vergadering van de Gemeentelijke Holding NV 
in vereffening op 24 juni 2020 - aanduiding

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Voorzitter

Juridisch kader



tmpE7EA.tmp

 Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten

 Schrijven d.d. 18 mei 2020 van de Gemeentelijke Holding NV in vereffening, met oproeping tot 
de algemene vergadering, naar aanleiding van het coronavirus op elektronische wijze, op 24 
juni 2020 om 14.00 uur

 Agenda en documentatie bij de zitting
 Collegebesluit van 2 juni 2020 inzake akteneming uitnodiging 

Feiten, context, argumentatie

Op 18 mei 2020 nodigt de Gemeentelijke Holding NV in vereffening de Stad Veurne uit tot de 
algemene vergadering van aandeelhouders, naar aanleiding van het coronavirus op elektronische 
wijze, op 24 juni 2020 om 14.00 uur, met volgende agendapunten:

1. Bespreking van de werkzaamheden van de vereffenaars over de periode 1/1/2019 t.e.m. 
31/12/2019

2. Bespreking van de jaarrekening over de periode 1/1/2019 t.e.m. 31/12/2019 door de 
vereffenaars

3. Bespreking van het jaarverslag van de vereffenaars over de periode 1/1/2019 t.e.m. 
31/12/2019 inclusief beschrijving van de vooruitgang van de vereffening en redenen 
waarom de vereffening nog niet kan worden afgesloten

4. Bespreking van het verslag van de commissaris over de jaarrekening over de periode 
1/1/2019 t.e.m. 31/12/2019

5. Vraagstelling 

De agendapunten worden enkel ter kennisgeving meegedeeld aan de algemene vergadering. Zij 
worden niet ter stemming voorgelegd.

Aan de raad wordt gevraagd een vertegenwoordiger aan te duiden op de algemene vergadering, 
naar aanleiding van het coronavirus op elektronische wijze via videoconferentie, op 24 juni 2020 
om 14.00 uur.  

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: Akte te nemen van de agendapunten van de algemene vergadering van aandeelhouders 
van de Gemeentelijke Holding NV in vereffening, naar aanleiding van het coronavirus op 
elektronische wijze via videoconferentie, op 24 juni 2020 om 14.00 uur, met volgende 
agendapunten:

1. Bespreking van de werkzaamheden van de vereffenaars over de periode 1/1/2019 t.e.m. 
31/12/2019

2. Bespreking van de jaarrekening over de periode 1/1/2019 t.e.m. 31/12/2019 door de 
vereffenaars

3. Bespreking van het jaarverslag van de vereffenaars over de periode 1/1/2019 t.e.m. 
31/12/2019 inclusief beschrijving van de vooruitgang van de vereffening en redenen 
waarom de vereffening nog niet kan worden afgesloten

4. Bespreking van het verslag van de commissaris over de jaarrekening over de periode 
1/1/2019 t.e.m. 31/12/2019

5. Vraagstelling 
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Artikel 2: Jan Verfaillie aan te duiden als volmachthouder van de stad Veurne om deel te nemen 
aan de algemene vergadering van de Gemeentelijke Holding NV in vereffening, op elektronische 
wijze via videoconferentie op 24 juni 2020 om 14.00 uur.

6. Agenda van de algemene vergadering van VVSG op 25 juni 2020 - goedkeuring

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose

Juridisch kader

 Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten

 Uitnodiging van VVSG op de ledenvergadering van 25 juni 2020 om 19.30 uur, incl. bijhorende 
stukken voor de agendapunten

 Collegebesluit van 2 juni 2020 inzake akteneming uitnodiging VVSG en doorverwijzing naar de 
gemeenteraad

Feiten, context, argumentatie

VVSG nodigt Stad Veurne uit op de algemene vergadering op donderdag 25 juni 2020 om 19.30 
uur, met volgende agendapunten: 

1. Voorstelling van de nieuwe algemeen directeur van de VVSG: Kris Snijkers
2. Goedkeuring verslag van de vorige ledenvergadering van 5 december 2019
3. Bekrachtiging wijziging in samenstelling RVB VVSG vzw
4. Toelichting en goedkeuring jaarverslag 2019
5. Toelichting en goedkeuring VVSG jaarrekening 2019, verslag van de commissaris-revisor
6. Kwijting aan de bestuurders en aan de commissaris-revisor

Deze zal, vanwege het coronavirus, via video-conferentie plaatsvinden. Om deze online 
vergadering vlot te laten verlopen kan maximaal één vertegenwoordiger per lokaal bestuur 
deelnemen. 

De raad moet vooraf instemmen met deze agenda om het stemgedrag van zijn vertegenwoordiger 
te bepalen.

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: Zijn goedkeuring te hechten aan de agenda en elk van de afzonderlijke punten van de 
agenda van de algemene vergadering van de VVSG op 25 juni 2020 om 19.30 uur via 
videoconferentie: 

1. Voorstelling van de nieuwe algemeen directeur van de VVSG: Kris Snijkers
2. Goedkeuring verslag van de vorige ledenvergadering van 5 december 2019
3. Bekrachtiging wijziging in samenstelling RVB VVSG vzw
4. Toelichting en goedkeuring jaarverslag 2019
5. Toelichting en goedkeuring VVSG jaarrekening 2019, verslag van de commissaris-revisor
6. Kwijting aan de bestuurders en aan de commissaris-revisor
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Artikel 2: Aan de vertegenwoordiger van het Stadsbestuur Veurne in de algemene vergadering 
van VVSG op 25 juni 2020 om 19.30 uur de opdracht te geven zijn stemgedrag af te stemmen op 
deze beslissing en kennis van de inhoud ervan te geven aan de algemene vergadering.

7. Vertegenwoordiger op de algemene vergadering van VVSG op 25 juni 2020 - 
aanduiding

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Voorzitter

Juridisch kader

 Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten

 Uitnodiging van VVSG op de ledenvergadering van 25 juni 2020 om 19.30 uur, incl. bijhorende 
stukken voor de agendapunten

 Collegebesluit van 2 juni 2020 inzake akteneming uitnodiging VVSG en doorverwijzing naar de 
gemeenteraad

Feiten, context, argumentatie

VVSG nodigt Stad Veurne uit op de algemene vergadering op donderdag 25 juni 2020 om 19.30 
uur, met volgende agendapunten: 

1. Voorstelling van de nieuwe algemeen directeur van de VVSG: Kris Snijkers
2. Goedkeuring verslag van de vorige ledenvergadering van 5 december 2019
3. Bekrachtiging wijziging in samenstelling RVB VVSG vzw
4. Toelichting en goedkeuring jaarverslag 2019
5. Toelichting en goedkeuring VVSG jaarrekening 2019, verslag van de commissaris-revisor
6. Kwijting aan de bestuurders en aan de commissaris-revisor

Deze zal, vanwege het coronavirus, via video-conferentie plaatsvinden. Om deze online 
vergadering vlot te laten verlopen kan maximaal één vertegenwoordiger per lokaal bestuur 
deelnemen. 

Aan de raad wordt gevraagd een vertegenwoordiger in de algemene vergadering aan te duiden.

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: Peter Roose aan te duiden als vertegenwoordiger van de Stad Veurne in de algemene 
vergadering van VVSG op 25 juni 2020 om 19.30 uur via video-conferentie.

Artikel 2: Aan voornoemde vertegenwoordiger de opdracht te geven zijn stemgedrag betreffende 
de dagordepunten van deze algemene vergadering af te stemmen op de beslissing terzake van de 
gemeenteraad van heden.
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8. Cities Appeal ICAN - vaststelling

Dossierbeheerder Debeir Peter Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Peter Roose

Juridisch kader

 Artikel 40 §1 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten

 Brief Westhoek Vredeshoek 
 Besluit college van burgemeester d.d. 18 mei 2020

Feiten, context, argumentatie

Stad Veurne heeft zich vorig jaar samen met de andere Westhoekgemeenten geëngageerd om 
samen te werken rond de vredesthematiek, zo eigen aan onze streek. De Westhoek, getekend door 
de geschiedenis van de Eerste Wereldoorlog heeft een bijzondere roeping om zich voor de 
wereldvrede te blijven inzetten. 

Ruim een eeuw geleden werden massavernietigingswapens geïntroduceerd in de moderne 
oorlogsvoering. Het inzetten van gas veranderde de oorlogsvoering tijdens WOI. Inmiddels is er het 
internationale verdrag inzake Chemische Wapens. Het OPCW ziet, met haar 193 leden, als 
uitvoeringsorgaan van het Verdrag, toe op het wereldwijde streven om chemische wapens 
permanent te bannen.

Tijdens WOII werd met de inzet van kernwapens een nog dodelijker massavernietigingswapen 
geïntroduceerd. Tot op vandaag – 75 jaar na het dubbele gebruik van atoomwapens tegen de twee 
Japanse steden Hiroshima en Nagasaki – is er geen universeel geldend verdragsverbod.

Op initiatief van de internationale campagne ICAN (International Campaign to Abolish Nuclear 
Weapons) werd in 2017 voor het eerst een internationaal verdrag aangenomen dat de productie, 
het bezit, de transfer en het gebruik van kernwapens universeel verbiedt. 122 landen 
ondertekenden de eindtekst. ICAN ontving hiervoor in 2017 de Nobelprijs voor de Vrede. Inmiddels 
hebben 36 landen het verdrag geratificeerd. België is daar niet bij. ICAN roept steden en 
gemeenten op om de steun voor het VN-kernwapenverbod te vergroten en roept lokale besturen 
dan ook op om onderstaande  “Cities Appeal” goed te keuren. 

“Stad Veurne heeft grote zorgen over de ernstige bedreiging die kernwapens vormen voor mensen 
wereldwijd. We geloven dat onze inwoners het recht hebben om te leven in een wereld zonder deze 
dreiging. Ieder gebruik van kernwapens, opzettelijk of per ongeluk, zou catastrofale, wijdverbreide 
en langdurige gevolgen hebben voor zowel mensen als het milieu. Daarom verwelkomen we het 
VN-Kernwapenverbod dat in 2017 door de Verenigde Naties is aangenomen en roepen we onze 
regering op dit Verdrag zo snel mogelijk te ondertekenen en te ratificeren.’’

Het platform Westhoek Vredeshoek vraagt dan ook om deze oproep te steunen, om zo samen een 
krachtig signaal te kunnen geven vanuit de Westhoek.

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: De gemeenteraad wenst de Cities Appeal te steunen om zo samen een krachtig signaal 
te geven vanuit de Westhoek. “Stad Veurne heeft grote zorgen over de ernstige bedreiging die 
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kernwapens vormen voor mensen wereldwijd. We geloven dat onze inwoners het recht hebben om 
te leven in een wereld zonder deze dreiging. Ieder gebruik van kernwapens, opzettelijk of per 
ongeluk, zou catastrofale, wijdverbreide en langdurige gevolgen hebben voor zowel mensen als het 
milieu. Daarom verwelkomen we het VN-Kernwapenverbod dat in 2017 door de Verenigde Naties is 
aangenomen en roepen we onze regering op dit Verdrag zo snel mogelijk te ondertekenen en te 
ratificeren.’’

 

Artikel 2: Deze beslissing te communiceren met het Platform Westhoek Vredeshoek.

9. Werkingsverslag 2019, verslag van de accountant en jaarrekening per 31 december 
2019 van de projectvereniging Achthoek - goedkeuring

Dossierbeheerder Lemenu Michael en 
Degraeuwe Sabine

Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Toegelicht door Celine Mouton

Juridisch kader

- Artikel 41 van het decreet lokaal bestuur
- Decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking;

Relevante documenten

- Mail d.d. 15 mei 2020 van Niko Goffin (Gemeente Koksijde) i.v.m. documenten 2019 van de 
projectvereniging Achthoek

Feiten, context, argumentatie

Volgende documenten m.b.t. het werkingsjaar 2019 van Achthoek worden voorgelegd:
- het werkingsverslag 2019, 
- verslag van de accountant, 
- jaarrekening 2019. 

De werking is op 31 december 2019 afgesloten. 

Ondertussen is Viertoren opgericht. Deze documenten moeten in principe voor eind mei in de 
gemeenteraad worden gebracht (cfr. statuten). Maar door omstandigheden (het afsluiten van de 
werking Achthoek in combinatie met Corona) is het deze keer pas in juni. De verantwoording werd 
al overgemaakt aan de Vlaamse overheid en daar wordt rekening gehouden met deze 
uitzonderlijke laattijdigheid. 

Financiële gevolgen

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Het werkingsverslag 2019, het verslag van de accountant en de jaarrekening per 31 december 
2019 van de projectvereniging Achthoek goed te keuren, overeenkomstig de bij dit besluit 
gevoegde teksten.
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10. Bestek en samenwerkingsovereenkomst inzake de beveiliging van fietsoversteken 
t.h.v. suikersite - vaststelling

Dossierbeheerder Pattyn Franky Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Anne Dequidt Toegelicht door Anne Dequidt

Juridisch kader

- Decreet Lokaal Bestuur van 22 december 2017, meer bepaald artikels 40 en 41, omtrent de 
bevoegdheden van de gemeenteraad.

- Wet van 17 juni 2013 omtrent de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen omtrent 
overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, 
en latere wijzigingen.

- Wet van 17 juni 2016 omtrent overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° a) (de 
goed te keuren uitgave excl. btw bereikt de drempel van 139.000,00 EUR niet) en artikel 43.

- Koninklijk besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 
overheidsopdrachten, en latere wijzigingen.

- Koninklijk besluit van 18 april 2017 omtrent plaatsing overheidsopdrachten klassieke sectoren, 
en latere wijzigingen, meer bepaald artikel 90, 1°.

Feiten, context, argumentatie

Het Stadsbestuur Veurne, St.-Denisplaats 16, 8630 Veurne, is de aanbestedende overheid. In het 
kader van de opdracht “Slimme beveiliging twee fietsoversteken aan openbare verlichting voor de 
stad Veurne in kader van europees twee zeeën project slic” werd een bestek met nr. 20193263 
opgesteld door Afdeling Grondgebiedszaken. Voorwerp van deze opdracht: ontwerp, bouw en 
onderhoud van een slimme beveiliging voor twee fietsoversteken aan de openbare verlichting  te 
Suikersite Veurne.

Het voorwerp van deze DBM- opdracht (Design, Build, Maintain) is het ontwerpen, het bouwen  en 
het onderhouden  gedurende 5 jaar na de oplevering van 2 beveiligde fietsoversteken op het 
toekomstige fietspad doorheen de voormalige Suikersite te Veurne. De technologie zal de fietsers 
detecteren en tellen per rijrichting. Zodra fietsers gedetecteerd worden die rijden richting 
fietsoversteek, zullen de toekomende automobilisten gewaarschuwd worden via een oplichtend 
LED-bord.   

Indicatief kan worden meegegeven dat, binnen het SLIC-project, € 50.000 (inclusief BTW) is 
voorzien voor deze technologie omvattende het ontwerp, de bouw en het onderhoud tot het einde 
van het SLIC- project zijnde eind 2021.

Het onderhoud van opdracht zal geregeld worden door middel van het onderhoudscontract dat op 
basis van deze prijsvraag wordt afgesloten tussen de gekozen inschrijver en de stad Veurne voor 
haar rekening. 

Dit project maak deel uit van het Europees 2 Zeeën project Smart Light Concepts (ofwel SLIC) 
(met deelname van Nederland, Zuid-Engeland, Noord-Frankrijk en Vlaanderen) betreffende de rol 
die Openbare Verlichting kan spelen bij het halen van de klimaatdoelstellingen (CO2 reductie). 
Naast de functionele inhoud van deze opdracht zetten we via dit project een piloot op om enerzijds 
zelf ervaring op te doen, en anderzijds anderen te inspireren. Dit project speelt dus internationaal 
en zal, door de internationale setting, de nodige internationale ruchtbaarheid krijgen hetgeen ook 
voor verhoogde zichtbaarheid van de opdrachthouder zal zorgen.

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen bij wijze van de onderhandelingsprocedure zonder 
voorafgaande bekendmaking.

Financiële gevolgen

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2020, op budgetcode 
0200-00/2240007.
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Beraadslaging

Dirk Kesteloot vindt het een mooi initiatief op vlak van veiligheid voor zwakke weggebruiker. Wat 
met doorsteek over Brikkerijstraat? Anne Dequidt antwoordt dat het verkeer daar van een andere 
orde is. Brikkerijstraat is een doodlopende weg. Misschien kunnen haaitanden geplaatst worden op 
fietspad, dit wordt in de uitvoering zelf nog bekeken.

Dirk vraagt of er ook auto’s kunnen worden geteld. Anne geeft mee dat geluid als parameter niet 
werd weerhouden omdat dit sterk kostprijsverhogend was en weinig bruikbaar na enige proeven. 
De stad beheert tevens de data duidt de schepen als antwoord op de vraag van Dirk.

Worden er parkeerplaatsen weggenomen in Zuidburgweg? Anne antwoordt dat dit nog besproken 
moet worden. De weg zelf is nog niet ontworpen. Of dit zone 30 wordt, daar zal de 
verkeerscommissie zich nog over uitspreken.

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: Het bestek en de raming voor de opdracht “Slimme beveiliging twee fietsoversteken aan 
openbare verlichting voor de stad Veurne in kader van europees twee zeeën project slic”, opgesteld 
door het WVI worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden vastgesteld zoals voorzien in het 
bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de overheidsopdrachten voor 
aannemingen van werken, leveringen en diensten. 

Artikel 2: Bovengenoemde opdracht wordt gegund bij wijze van de onderhandelingsprocedure 
zonder voorafgaande bekendmaking.

Artikel 3: De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2020, op 
budgetcode 0200-00/2240007.

Artikel 4: De samenwerkingsovereenkomst tussen het WVI en het Stadsbestuur Veurne goed te 
keuren en op te nemen in het contractenbeheer.

11. Concessie voor openbare werken: “aanleg van een parkeereiland in het Vaubanpark 
te Veurne” - vaststelling

Dossierbeheerder Vanlerberghe Ann Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Anne Dequidt Toegelicht door Peter Roose

Juridisch kader

Artikel 41, tweede lid, 10° en 11° van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten

- Bestek concessie voor openbare werken : “aanleg van een parkeereiland in het Vaubanpark te 
Veurne”

- Offerten van Monumental Hotels en Seru
- Tussentijds verslag 
- Verslagen onderhandelingen met Monumental Hotels en Seru
- Ontwerp concessie voor openbare werken
- Opmetingsplan, opgemaakt door landmeter-expert Jan Maes op 10 juni 2020, m.b.t. het 

afbakenen van de zone voor het uitbaten van een parkeereiland in de Vaubansite
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Feiten, context, argumentatie

Bij beslissing van 11 mei 2020 van het College van Burgemeester en Schepenen werden de twee 
offerten ontvankelijk verklaard.

Het College stelt voor om akkoord te gaan met de gevraagde wijziging van de kandidaat 
concessiehouder, m.n. 

- artikel 7: het verlengen van de duur van de concessie. De concessie is na 30 jaar, verlengbaar 
met twee maal 20 jaar (i.p.v. oorspronkelijk éénmalig 15 jaar).

- artikel 5: Het medegebruik wordt als volgt geregeld : het parkeereiland is steeds toegankelijk 
voor iedereen in de week tussen 10 en 18 uur. Op de andere momenten kan de 
concessiehouder de parking afsluiten voor zijn klanten wanneer hiertoe een noodzaak is. 
Daarenboven kan de stad met de concessiehouder afspraken maken voor het toegankelijk 
houden van de parking bij specifieke evenementen. Jaarlijks evalueren beide partijen het 
medegebruik en wijzigingen kunnen via een addendum aan deze overeenkomst gehecht 
worden.

De heer Seru heeft met een mail van 2 juni 2020 zijn kandidatuur ingetrokken. 

Gezien het ontwerp een niet-wezenlijke wijziging omvat van de voorwaarden als gevolg van de 
onderhandelingsprocedure, zoals aanvankelijk door de gemeenteraad goedgekeurd, is het College 
van Burgemeester en Schepenen toch van oordeel dat het aan de raad toekomt om deze 
concessieovereenkomst definitief goed te keuren.

Beraadslaging

Dirk Kesteloot verwijst naar de motivatienota van MH. Hij krijgt het weekend, maar kan ook op 
andere momenten afsluiten wanneer noodzakelijk is. Wat dan met eigen activiteiten in/van de 
stad? Peter Roose antwoordt dat er in het loop van het jaar hieromtrent wel afspraken gemaakt 
moeten worden.

Dirk vraagt wie dit zal controleren? Peter Roose antwoordt dat dit met een slagboom zal zijn, op 
zijn kosten betaald. Wel gaan we de parameters doorkrijgen om te koppelen aan een 
parkeersysteem waarbij enkele plaatsen aan toegangswegen gaan duiden hoeveel er beschikbaar 
zijn.

Dirk merkt op dat er geen legende aanwezig is op het schetsplan. Zijn er dan geen elektrische 
laadpalen aanwezig? Peter duidt dat dit bij vergunning effectief op plan moet staan. Nu is er enkel 
sprake van een 1e fase in functie van aanvraag concessie.

Dirk geeft mee dat het een goed verlengde is van Vauban 1 en hoopt dat er grasdallen gebruikt 
zullen worden, in doorlaatbare materialen. Hij betreurt wel dat het niet groot genoeg is en er nu 
reeds 2 randparkings zijn.

Wouter Vanlouwe duidt dat er 1 van de 2 kandidaten zich teruggetrokken heeft die een goedkoper 
concept had uitgewerkt. Hij heeft de indruk dat er à la tête de cliënt gewerkt werd. Hij gaat hotels 
uitbaten, de stad biedt deze opportuniteit aan. Dus de randparking is in weekend niet toegankelijk 
voor de burger van Veurne. Peter antwoordt dat dit tussen 10u en 18u steeds toegankelijk is. Nu 
kan hij vanaf 14u vragen wanneer dit nodig zou blijken. Wouter duidt dat we er dus op heden geen 
zicht op hebben hetgeen de burgemeester bevestigt. Er zijn veel festiviteiten in Veurne en de 
hotelganger krijgt voorrang bij gebruik van de parking. Wat als er in de week ook heel wat 
activiteiten plaatsvinden? De evaluatie zal afgewacht moeten worden dus. Er zijn veel vragen rond, 
zeker wanneer de goedkoopste de handdoek in de weg werpt, aldus Wouter.

De N-VA fractie vraagt de schorsing van de zitting om 21u. Om 21u03 wordt de zitting hernomen.

13 stemmen voor (Anne Dequidt, Jan Verfaillie, Peter Roose, Pascal Sticker, Jef Goens, 
Celine Mouton, Guido Hoste, Jonas Bel, Anja Pilet, Lies Dezeure, Michèle Note, Anneke Soenen, 
Elke De Preter)
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 7 onthoudingen (Dirk Kesteloot, Wouter Vanlouwe, Marieke Stubbe, Philippe Cochez, 
Stijn Hommez, Jasper Vandewalle, Herbert Clarebout)

De N-VA fractie bij monde van Dirk Kesteloot argumenteert het stemgedrag als volgt: De fractie 
steunt het project, maar is voorstander van meer wagens op deze site zodat de site van de 
brandweerkazerne voor andere doeleinden kan gebruikt worden en waardoor Vauban 2 in de lijn 
van Vauban 1 kan worden uitgevoerd. Wouter Vanlouwe geeft nog mee dat het niet duidelijk is wat 
het gebruik voor de burger van Veurne zal zijn namelijk wanneer de noodzaak groot is, met name 
in het weekend.

Beslist

Artikel 1: De raad keurt de concessieovereenkomst goed voor openbare werken voor de aanleg 
van een parkeereiland in het Vaubanpark in Veurne.
De concessieovereenkomst wordt als bijlage aan dit besluit gehecht.

Artikel 2: De burgemeester en de algemeen directeur te machtigen tot het ondertekenen van al
de stukken en de akten betreffende deze concessieovereenkomst.

Artikel 3 : Deze overeenkomst op te nemen in het contractenbeheer.

12. Beleidsplan handhaving ruimtelijke ordening en milieu - vaststelling

Dossierbeheerder Sharon Berton Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Pascal Sticker Toegelicht door Peter Roose

Juridisch kader

 Vlaamse codex Ruimtelijke ordening van 15 mei 2009
 Het handhavingsprogramma ruimtelijke ordening dat in werking trad op 15 november 2015

Relevante documenten

 Gewestelijke prioriteiten handhaving ruimtelijke ordening
 Gewestelijke prioriteiten handhaving milieu
 Handhavingsprogramma omgeving - Prioriteitenlijst Veurne
 Collegebesluit d.d. 8 juni 2020 inzake doorverwijzing naar de gemeenteraad

Feiten, context, argumentatie

Handhaving is een belangrijk aspect van het omgevingsbeleid. Naast het plannen, het vergunnen is 
dit de derde noodzakelijke pijler van een gedegen ruimtelijk beleid. Zonder in te zetten op 
handhaving bestaat de kans dat de opgelegde voorwaarden dode letter blijven.

Omgevingshandhaving is erop gericht om de goede ruimtelijke ordening te bewaren, mens en 
milieu te beschermen, de leefkwaliteit te garanderen en misdrijven en inbreuken in de toekomst te 
vermijden.

Handhaving is geen doel op zich, maar een middel om het doel te bereiken. Bij de aanpak van 
schendingen primeert de redelijkheid.

De primaire doelstelling is het uitschrijven van de aanpak van prioritaire inbreuken die op lokaal 
niveau zullen worden behandeld.
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Deze prioriteiten vastleggen en communiceren, zorgt voor transparantie en vormt een signaal naar 
de burger dat effectief aandacht wordt besteed aan de handhaving van het verlenen van 
vergunningen inzake milieu en ruimtelijke ordening en biedt garanties voor rechtszekerheid en 
gelijke behandeling.

De stad beoogt t.a.v. elke betrokkene (overtreder, benadeelde, …) oplossingsgericht en 
constructief te handelen.

Het handhavingstraject zelf, zal uitgewerkt in een aparte beleidsnota.

Handhaving is niet de taak van één overheidsdienst, maar van een netwerk van partners die zich 
op verschillende beleidsniveaus situeren. Samenwerking tussen de verschillende 
handhavingsactoren, rekening houdend met het subsidiariteitsprincipe, vormt heden het 
uitgangspunt. Het Vlaams Gewest en het parket hebben hun prioriteiten, waarbij bepaalde milieu- 
en stedenbouwkundige schendingen niet meer worden behandeld door hen.

Het oplijsten van prioriteiten betekent dat men keuzes moet maken. Bij de opmaak van de 
stedelijke prioriteiten werd rekening gehouden met de vastgelegde gewestelijke prioriteiten (zie 
bijlage ..). Het vastleggen van deze prioriteiten is het eerste toetsingscriterium bij het inzetten van 
het handhavingstraject.

Beraadslaging

Wouter Vanlouwe vraagt met welke gemeenten samengewerkt zal worden, gezien sprake is van 
eventuele intergemeentelijke ambtenaar. 
De burgemeester duidt dat op vlak van milieu de politie dit voor een deel op zich zal nemen, gezien 
zeer diverse materie is en dit niet evident is voor 1 stedelijke medewerker. Op vlak van RO zullen 
we een gemeentelijke verbalisant RO hebben en de eerste stappen hierin zelf inzetten. Dit kan ook 
interlokaal. Bij onze diensten is er op dat vlak wel voldoende knowhow aanwezig.

Wouter Vanlouwe vraagt of de dienst in de toekomst uitgebreid zal worden? Peter duidt dat de 
lijnen waarnaartoe we willen duidelijk zijn. We zijn flexibel genoeg, er zijn herschikkingen mogelijk. 

Wouter vraagt of er dus van blijven uitgaan dat controle op basis van klachten komt, en dus niet 
proactief of steekproefgewijs? Het is een goede stap, en zal voor veel mensen soelaas bieden. 
Belangrijk is dat dit ook na een openbaar onderzoek mogelijk moet blijven. De burgemeester 
bevestigt. Op basis van een klacht, een vraag… mensen zijn ook mondig. Bij problemen is er geen 
schroom meer om klacht neer te leggen. Dit kan tijdens of na de bouwwerkzaamheden zeker. In 
een volgende fase kan het gerust zijn dat we stelselmatig meer op het terrein aanwezig zullen zijn.

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: Het beleidsplan handhaving ruimtelijke ordening en milieu wordt vastgesteld, 
overeenkomstig de bij dit besluit gevoegde tekst.

13. Samenwerkingsovereenkomst project Veurne - Speur ze! - vaststelling

Dossierbeheerder Stephanie Thybaert Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Guido Hoste Toegelicht door Guido Hoste

Juridisch kader

- Artikel 40 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten
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- Aanvraag projectsubsidie bij OC West d.d. 12 maart 2020 door Veurne Toe koer vzw 
- Besluit van het college van burgemeester en schepenen van 9 maart 2020 en 27 april 2020
- Samenwerkingsovereenkomst

Feiten, context, argumentatie

Veurne Toe koer vzw diende na overleg met Unizo en het stadsbestuur op 12 maart 2020 een 
projectaanvraag in bij OC West in het kader van de oproep ‘Kernversterkende acties : innovatie en 
beleving in de kern’. 
Het college van burgemeester en schepenen stemde op 9 maart 2020 in met de inhoudelijke 
uitwerking van de aanvraag en ging op 27 april principieel akkoord met een bijdrage van 
€ 5405,33.

Het dossier dat werd ingediend, houdt in dat iedere deelnemende handelszaak een individuele, op 
maat gemaakte etalage krijgt. Ieder ontwerp is uniek en verbonden aan de eigen zaak. In elke 
etalage wordt een anomalie of een typisch Veurns element opgenomen. Deze kenmerken worden 
het onderwerp van een zoektocht doorheen het kernwinkelgebied. Tijdens de zoektocht krijgen 
deelnemers ook de mogelijkheid om een foto te nemen bij een leuk beeld. Post men deze foto op 
sociale media met de afgesproken # dan maakt men kans op een leuke prijs. In het weekend van 
de klant op 3/10 worden de winnaars van de wedstrijd bekend gemaakt

De ontwikkelde actie werkt kernversterkend en past in het gemeentelijk detailhandelbeleid en kan 
eveneens gekaderd worden binnen het relanceplan.

Financiële gevolgen

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: De samenwerkingsovereenkomst met Veurne Toe koer vzw vast te stellen, 
overeenkomstig de bij dit besluit gevoegde tekst. Deze overeenkomst op te nemen in het 
contractenbeheer.

Artikel 2: Een projectsubsidie van 5405,33 EUR te verlenen aan Veurne Toe koer vzw voor de 
uitwerking van de actie.

14. Samenwerkingsovereenkomst voor uitwisseling van kennis en dienstverlening 
inzake milieu tussen Provincie West-Vlaanderen en Stad Veurne - goedkeuring

Dossierbeheerder Boedt Carine Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Pascal Sticker Toegelicht door Pascal Sticker

Juridisch kader

- Artikel 56 van het decreet lokaal bestuur

Relevante documenten

- Schrijven van de Provincie van 23 maart 2020
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- Ontwerp van samenwerkingsovereenkomst tussen stadsbestuur Veurne en de Provincie West-
Vlaanderen voor uitwisseling van kennis en dienstverlening inzake milieu en aanverwante 
thema’s

- Actielijst
- Praktische afspraken 

Feiten, context, argumentatie

De milieuwetgeving en – problematiek  is dermate complex geworden dat het provinciebestuur de 
mogelijkheid biedt om gebruik te maken van hun expertise in deze materie.  De samenwerking 
wordt geregeld via voorliggende overeenkomst.  Het ondertekenen ervan is gratis.  

Deze manier van werken werd tevens  juridisch afgetoetst en is  in overeenstemming met de 
geldende wetgeving inzake overheidsopdrachten.

Het ondertekenen van deze overeenkomst  houdt geen exclusiviteit tot samenwerking met de 
Provincie in.  Veurne behoudt dus de vrijheid om met andere dienstverleners samen te werken.

Bij een concrete vraag vanuit de gemeente wordt bekeken door de Provincie tegen welke kostprijs 
de uitvoering kan gebeuren en hierna wordt een offerte aan de gemeente bezorgd.

De samenwerkingsovereenkomst, indien goedgekeurd door de gemeenteraad, zal pas in werking 
treden  vanaf goedkeuring door de deputatie  en zal een looptijd hebben tot 31 december 2020.  
De overeenkomst kan  jaarlijks worden opgezegd en zo niet, stilzwijgend verlengd tot 31 december 
van volgend jaar.

Beraadslaging

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: De samenwerkingsovereenkomst voor uitwisseling van kennis en dienstverlening inzake 
milieu en aanverwante thema’s tussen de Provincie West-Vlaanderen en de Stad Veurne goed te 
keuren, overeenkomstig de bij dit besluit gevoegde tekst.

Artikel 2: Volmacht te geven aan de burgemeester en de algemeen directeur om deze 
samenwerkingsovereenkomst te ondertekenen. 

Artikel 2: Het college van burgemeester en schepenen te belasten met de verdere uitvoering van 
dit besluit.

Artikel 3: Een afschrift van deze beslissing, samen met het in 2 exemplaren ondertekende 
samenwerkingsovereenkomst, voor verder gevolg over te maken aan de dienst Minawa (Marie De 
Winter), Provinciehuis Boeverbos, Koning Leopold III-laan 41, 8200 Sint-Andries. 

15. Openbaar vervoerplan vervoerregioraad - goedkeuring

Dossierbeheerder Legein Björn Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Pascal Sticker Toegelicht door Peter Roose

Juridisch kader

 Het Decreet over het lokaal bestuur van 22 december 2017, artikel 40, § 1.
 Het Decreet betreffende de basisbereikbaarheid van 26 april 2019, artikel 8
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 Besluit van de Vlaamse Regering van 20 juli 2018 betreffende de indeling van het grondgebied 
van het Vlaamse Gewest in 15 vervoerregio’s en de afbakening van deze vervoerregio’s;

 Besluit van de gemeenteraad van 18 februari 2019 betreffende de toetreding tot de 
Vervoerregio Westhoek en de aanduiding van een gemandateerde vertegenwoordiger in de 
Vervoerregioraad

Relevante documenten

 Openbaar vervoerplan

Feiten, context, argumentatie

Het Decreet Basisbereikbaarheid omschrijft de werking van de 15 vervoerregio’s en legt de taken 
vast van de vervoerregioraad. Met de inrichting van vervoerregio’s, vervoerregioraden en regionale 
mobiliteitsplannen creëerde de Vlaamse overheid een kader voor steden en gemeenten waarbinnen 
ze kunnen samenwerken aan mobiliteitsuitdagingen. 

De gemeente is bij Besluit van de Vlaamse Regering van 20 juli 2018 ingedeeld in de Vervoerregio 
Westhoek. De gemeenteraad heeft op 18 februari 2019 haar vertegenwoordiger(s) in de 
Vervoerregioraad aangeduid.

Binnen elke vervoerregio wordt een regionaal mobiliteitsplan opgesteld. Dat plan legt de 
gezamenlijke mobiliteitsvisie van de lokale besturen voor alle vervoersmiddelen op lange termijn 
vast. Het speelt in op de huidige en toekomstige mobiliteitsuitdagingen van de regio, tekent het 
openbaar vervoersnetwerk uit, legt de link met het ruimtelijk beleid en stelt maatregelen voor de 
verbetering van de doorstroming, de verkeersveiligheid en het fietsbeleid voor.

De Vervoerregio Westhoek is gestart met het opstellen van dit mobiliteitsplan waarin de 
gezamenlijke mobiliteitsvisie van de lokale besturen voor alle vervoersmiddelen op lange termijn 
wordt vastgelegd. De Vlaamse Overheid stelde daartoe het consortium Deloitte / Traject / Mint / 02 
als studiebureau aan. Voor dit regionaal mobiliteitsplan is momenteel de Oriëntatienota opgesteld 
en op 13 mei 2020 aan de Vervoerregioraad voorgelegd en goedgekeurd.

Het inhoudelijke debat vindt plaats in de schoot van de Vervoerregioraad. Deze wordt ondersteund 
door de ambtelijke werkgroep die de inhoudelijke voorbereiding op zich neemt. De 
Vervoerregioraad kwam tot nu samen op 19 september 2019, 13 november 2019, 19 december 
2019,  20 februari 2020, en 13 mei 2020. Er werd ook meerdere malen bilateraal teruggekoppeld 
tussen het bestuur en het team MOW dat voor deze studie als plangroep optreedt.

Op vraag van de Minister van mobiliteit en openbare werken ontwikkelt de Vervoerregio in eerste 
fase al een visie op het regionaal openbaar vervoer.  Dit plan (verder “OV-plan”) is een voorafname 
op het regionale mobiliteitsplan en maakt dus deel uit van het regionale planningsproces. Echter 
het OV-plan loopt in tijd vooruit op het regionaal mobiliteitsplan: de implementatie ervan is 
voorzien in december 2021. Deze timing werd bevestigd en gecommuniceerd door minister Lydia 
Peeters op 28 november 2019.

Het OV-plan omvat een visie op het kernnet (KN), het aanvullend net (AN) en het Vervoer op Maat 
(VoM). De Vervoersregio heeft vanuit het decreet een adviserende rol voor wat betreft het kernnet 
en een bepalende rol voor het aanvullende net en Vervoer op Maat. 
De vervoerregioraad gaf op 13 mei 2020 zijn voorlopige goedkeuring aan een globale visie op de 3 
lagen van het openbaar vervoernet met het oog op een advisering door de gemeenteraden van de 
gemeenten in de regio. 

In het algemeen wenst het stadsbestuur geen opmerkingen mee te geven. 
Met betrekking tot het voorstel van kernnet zoals voorgesteld op de Vervoerregioraad van dinsdag 
13 mei 2020 heeft het stadsbestuur geen opmerkingen.
Met betrekking tot het voorstel van aanvullend net zoals voorgesteld op de Vervoerregioraad van 
dinsdag 13 mei 2020 heeft het stadsbestuur geen opmerkingen.
Met betrekking tot het voorstel van Vervoer op Maat zoals voorgesteld op de Vervoerregioraad van 
dinsdag 13 mei 2020 heeft het stadsbestuur geen opmerkingen.

Beraadslaging
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Marieke Stubbe beaamt dat het goed nieuws is, ook dat er aandacht is voor de dorpen. Toch nog 
enkele blinde blekken zoals Steenkerke en Booitshoeke. Ze is bang dat men op reguliere 
schooluren niet makkelijk centrum kan bereiken. Idem met concept van deelfietsen, niet evident 
voor gezinnen met kinderen.
Peter Roose duidt dat er vanuit elk dorp, dus ook vanuit Steenkerke en Booitshoeke een verbinding 
gemaakt kan worden. Er worden geen kinderdeelfietsen voorzien, wel meer accommodatie aan de 
haltes zodat fietsen beter gestald kunnen worden.

Op welk tijdstip loopt het proefproject met de belbus vraagt Marieke? Peter antwoordt dat er 2 
belbussen 2 routes en scholen zullen bedienen. In namiddag tussen 16u en 17u de omgekeerde 
beweging. Dit werkt reeds op vandaag.

Dirk vraagt nog naar de stand van zaken met de busverbinding met Frankrijk. Peter duidt dat als 
we betalen, dit mogelijk is verder te realiseren. Dit wordt verder bekeken.

Eenparigheid van stemmen

Besluit

Artikel 1: De raad keurt het voorstel van kernnet goed, zoals hierboven weergegeven, en stemt 
derhalve in met een gunstig advies hierover vanuit de Vervoerregioraad aan de Vlaamse Regering 
en De Lijn.

Artikel 2: De raad keurt het voorstel van aanvullend net goed, zoals hierboven weergegeven, en 
stemt derhalve in met een beslissing hierover in de Vervoerregioraad. 

Artikel 3: De raad keurt het voorstel van vervoer op maat goed en stemt derhalve in met een 
beslissing hierover in de Vervoerregioraad. 

Deze beslissing wordt overgemaakt aan de voorzitters van de vervoerregioraad. 

TP1. Bomen langs akkers, weiden en openbaar domein

Dossierbeheerder Craeye Birgit Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Peter Roose Toegelicht door Dirk Kesteloot

Toegevoegd punt, ingediend door raadslid Dirk Kesteloot.

Juridisch kader

 Decreet lokaal bestuur

Relevante documenten

 Huishoudelijk reglement gemeenteraad 

Feiten, context, argumentatie

Volgens het regeerakkoord zal de Vlaamse regering tijdens deze regeerperiode 4000 ha extra bos 
aanplanten. Tegen uiterlijk 2030 moet er 10.000 hectare bijkomend bos aangelegd worden.
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Om het met de woorden van de meerderheid te zeggen en dan verwijs ik naar het onlangs 
opgestelde relanceplan: ‘De coronacrisis leerde ons dat aantrekkelijke openbare ruimten, groen 
wandel- en fietsroutes meer dan noodzakelijk zijn.’ We wonen met ons allen in een groene stad 
want slechts 10 % van ons grondgebied is bebouwd. M.a.w. 90 % is open ruimte of groen dat voor 
het grootste gedeelte verzorgd wordt door de landbouwers. 

Door schaalvergroting in de land- en tuinbouw worden bomen, hagen en houtkanten die tot voor 
kort zo typisch waren voor onze streek, weggeveegd: percelen worden steeds vaker 
samengevoegd tot grote, vaak extreem grote oppervlakten (grootschalige monoculturen van maïs 
en aardappelen…)

Door grote bouwprojecten verdwijnen steeds meer stadstuinen.

Door het ontwikkelen van industrieterreinen moet groen steeds meer plaats maken voor verharde, 
ondoordringbare grond.

Het verdwijnen van dit groen uit onze omgeving is niet alleen landschappelijk spijtig, maar is 
tegelijk nadelig voor de toekomst van de land- en tuinbouw zelf én voor de leefbaarheid in onze 
eigen streek. 
Dat het stadsbestuur geboortebomen plant in onze stad is meer dan lovenswaardig. Maar het moet 
beter. Als stadsbestuur zijn we daartoe het ideale bestuursniveau, want dicht bij de bevolking, dus 
ook bij de land- en tuinbouwers en grondeigenaars die betrokken partij zijn. We zijn het tegelijk 
verplicht aan de andere inwoners van onze stad die baat en recht hebben op een aangename en 
vooral gezonde leefomgeving.

Bomen zijn niet zomaar een decoratief groenelement, maar ze leveren ook diensten, 
ecosysteemdiensten. Deze diensten zijn niet te onderschatten. Bomen zijn een meerwaarde voor 
land- en tuinbouw én eigenlijk voor iedereen. Wie de voorbije dagen door ons mooi landschap 
fietste of wandelde heeft gezien dat dieren net dat aspect erg op prijs stelden. Waar nog een boom 
stond, stonden ze te schuilen in de schaduw ervan en genoten van de koelte waar de boom als 
levende airco nog extra voor zorgt. 

Schaduw voor dieren 
Het weldoende effect van bomen is de laatste maanden al vaker in het nieuws geweest en kan 
onderbouwd worden met flink wat cijfermateriaal. Maar laat het ons zo samenvatten dat een boom 
het effect van schaduw cumuleert met een schouweffect, waarbij hij warme lucht omhoogduwt en 
laag tegen de grond koele lucht aantrekt. Het temperatuurverschil tussen brandende zon en 
schaduw onder de boom kan daarbij gemakkelijk 15° bedragen. Een boom mag dus wel effectief 
levende en gratis airco worden genoemd. Bomen aan de rand van een weiland planten, of zoals 
vroeger zelfs wel eens in het midden ervan, al dan niet rond de drinkpoel is dus zondermeer een 
uiting van dierenwelzijn en is een vorm van natuurlijke beschutting. Tegelijk gaat het effect nog 
een stap verder, want dieren die niet lijden onder hittestress zijn spontaan gezonder, groeien beter 
en/of presteren een betere melkgift. Experimenten in het buitenland wezen zelfs uit dat de vlees- 
en melkproductie toenam. Voor paarden betekent het minder zorgen moeten maken over 
zonnebrand.

Weg met (te sterke) wind
Bomen aan de rand van het perceel en boomgroepen in de open ruimte fungeren ook als 
windbrekers. En laten we ook net daar steeds meer nood aan hebben. De laatste jaren waait het 
bij momenten steeds harder. Bomen en houtkanten zetten dieren en teelten tot en afstand van 15 
tot 20 maal hun eigen hoogte uit de wind. Bomenrijen en groepen kunnen daar weerwerk aan 
bieden. Tegelijk beschermen ze later in het groeiseizoen maïs, granen en andere teelten tegen 
neerslaan, terwijl onkruidzaden, maar ook schimmelsporen zich minder (ver) over het veld waaien, 
waardoor noodzaak aan gebruik van pesticides reduceert. Cfr. fruittelers in onze streek omzomen 
hun fruitgaarden met hakhout (els). 
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Geen neerslaande regen meer
Boomlijnen en -groepen breken ook het effect van stortbuien. Ze beschermen de velden tegen 
extreem aanstormende regen, capteren die zelfs voor een deel, waarna ze door hun bladeren 
afgeremde water laten neerkomen onder hun kruin. Zo goed als ze zijn in het beschermen tegen te 
sterke regen en zelfs hagel, zo goed zijn ze ook in het terugdringen van droogte. 

Sterk tegen droogte
Droogte ontstaat namelijk niet alleen door het uitblijven van regen of gietbeurten, maar ook en 
minstens even erg, door verdamping. En laat verdamping nu net het resultaat zijn van zowel 
onbeschermd zijn door schaduw als open en blootliggen voor wind. Dat bomen daarbij zelf vocht 
uit de grond opzuigen om te kunnen groeien is daarbij geen nadeel. Bomen verstaan de kunst om 
zelf en diep in de grond op zoek te gaan naar water. Het vocht buiten hun kruinprojectie -en dus in 
de wortelzone van gras en andere land- en tuinbouwteelten- laten ze voor anderen. Ze zorgen er 
dus voor dat die beter kunnen groeien dan in onbeschermde situaties. Uitzondering eventueel de 
gewassen die net onder hun kruin of in de directe buurt van de boom groeien. In geval van 
graasweiden is de niet homogene grasgroei, geen nadeel, maar daarentegen een bijkomend 
voordeel: het gras onder de bomen blijft langer groen door de uitgestelde bloei. Het zorgt ervoor 
dat de koeien langer voedzaam gras vinden in de wei. Dat ze af en toe ook bladeren van de bomen 
eten is meerwaarde; zo krijgen de dieren (gratis) nuttige sporenelementen binnen. 

Voor alles: gemakkelijke bomen!
Laat er ons zondermeer van uitgaan dat voorrang wordt gegeven aan streekeigen groen. Ik verwijs 
daarbij naar bomen die al eeuwenlang in ons agrarisch landschap worden gebruikt, wilgen, 
populieren maar ook es, els en eik. Het zijn bomen die al bewezen hebben dat het volwaardige 
toekomstbomen zijn. Bomen die gemakkelijk 100 en meer jaren oud worden. Buiten het planten en 
in model sturen (vormsnoei) vragen ze amper onderhoud. Voor gebruik in land- en tuinbouwgebied 
komt er één aspect bij: namelijk de toegankelijkheid van de landbouwmachines in de hoogte en de 
breedte. Er moet gezorgd dat ze een voldoende hoge stam hebben, zodat machines (tot 4 meter 
hoog) onder hun kruin kunnen rijden en manoeuvreren. Moeilijk is dit niet, vergelijk het met de 
situatie langs rijwegen. Ook daar worden bomen gesleund/gesnoeid tot een takvrije stamhoogte 
van 4 meter zodat brandweer en andere vrachtwagens er perfect onder door kunnen. 
Wat onderhoud betreft kan mogelijk ook overleg gebeuren met bijvoorbeeld het Regionaal 
Landschap Westhoek, dat ook nu al als matchmaker fungeert tussen ‘houtwillige’ knotters en 
eigenaars van percelen met daarop of errond knotbomen. 
Snoeihout van bijvoorbeeld de knotbomen kan op veeteeltbedrijven gebruikt als strooisellaag, ter 
vervanging van stro, dat steeds duurder wordt en vaker moet uitgemest worden. 

We stellen dan ook voor om concreet actie te voeren voor meer bomen in de land- en 
tuinbouwgebieden en openbaar domein van onze stad. Daar is vanzelfsprekend overleg voor nodig 
met de landbouworganisaties en landbouwers, mogelijk ook incentives die hen verder en sneller 
over de streep halen, mogelijk zelfs plantacties samen met scholen of organisaties. Wellicht kan 
zelfs jaarlijks een boomplantdag georganiseerd worden. 

Beraadslaging

Pascal Sticker duidt dat hij hierin geenszins de bevestiging ziet dat er nog niets werd gerealiseerd. 
Hij verwijst naar het project Houtland in De Moeren, uitgewerkt met regionaal landschap in vorige 
legislatuur, maar met de bedoeling verder samen te werken en op deze wijze verder met mina- en 
landbouwraad te werken.

Dirk Kesteloot hoopt op een klimaatbewuster Veurne. Nu staan er amper 12.000 bomen in Veurne. 
Er zal een tandje moeten worden bijgestoken als je het burgemeestersconvent wil opvangen. Hij 
verwijst naar de jaren 90 waarbij een socialistische fractie wel voorstander was van een groot 
stadsrandbos. Pascal duidt dat de co-reductie op diverse wijzen kan gebeuren. Hij verwijst ook 
naar afbakening kleinstedelijk gebied en heeft oog om zaken te realiseren op eigen gronden, na 
advies met betrokken raden. Deze TP werd dan ook niet aan de raden voorgelegd.
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Dirk Kesteloot vraagt nog om ook rekening te houden met dode bomen en deze te vervangen. 
Pascal Sticker antwoordt dat wanneer er bomen verdwijnen, deze worden teruggeplaatst. Nu is er 
een droogteperiode, best dan in najaar in september-oktober herplanten. Dit moet op een lange 
termijn worden aanzien.

6 stemmen voor (Dirk Kesteloot, Marieke Stubbe, Philippe Cochez, Stijn Hommez, 
Jasper Vandewalle, Herbert Clarebout)
 13 stemmen tegen (Anne Dequidt, Jan Verfaillie, Peter Roose, Pascal Sticker, Jef Goens, 
Celine Mouton, Guido Hoste, Jonas Bel, Anja Pilet, Lies Dezeure, Michèle Note, Anneke Soenen, 
Elke De Preter)

Besluit

Artikel 1: Het toegevoegd punt wordt verworpen.

16. Interpellaties

Dossierbeheerder Chantal Debaenst Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Toegelicht door

16.1 Interpellatie door Stijn Hommez over mondmaskers Stad Veurne. Stad Veurne kocht 
mondmaskers aan bij Think Pink. Het was zoals bij de Federale regering enorm lang wachten 
vooraleer die mondmaksers geleverd werden. Ondertussen behielpen de mensen zich door er zelf 
te kopen, te maken. 
- Hoeveel mondmaskers werden er precies aangekocht en voor welk bedrag? 
- Hoeveel werden er effectief verdeeld? En wat gebeurt er met het overschot van de 

mondmaskers? Kunnen een deel van het overschot verdeeld worden bij de handelaars. 
- Welke communicatie kanalen werden er gebruikt voor de verdeling van de mondmaskers?

Deze interpellatie wordt beantwoord door Peter Roose, burgemeester.
Er werden 12.000 exemplaren besteld bij think pink, waarvan een belangrijk deel naar 
kankeronderzoek gaat. 1.000 exemplaren bij Belconfect, via groepsaankoop. Deze worden 
aangehouden als strategische reserve. In vergelijking met de Westhoekgemeenten, werd Veurne, 
samen met Koksijde het snelst bediend. Dit koste ons 28.300 euro waarvan 12.000 euro 
gesubsidieerd.

Veurne was origineel in haar verdeling: via verdeelpunten, in 2 dagen werden meer dan 9000 
maskers verdeeld. Op heden worden er nog iedere dag opgehaald. We verwachten nog een toeloop 
na bedeling van nieuwe stadsmagazine. Voordeel wat dat het aantal huishoudens beter met 
realiteit strookten dan in RR gekend (cfr co-ouderschap). Daarnaast zijn er 3 maten mondmaskers 
waardoor telkens de juiste maat kan worden meegegeven. Er was tevens ook geen risico op 
diefstal (in sommige gemeenten werden deze uit de brievenbus gehaald). Meer dan 80 vrijwilligers 
werden ingezet. De maskers werden op donderdagochtend ontvangen en vanaf vrijdagnamiddag 
verdeeld. Communicatie verliep via sociale media, gewone media, verenigingen, stadsmagazine en 
alle 80-plussers werden opgebeld. 

Stijn repliceert dat de mondmaskers van een goede kwaliteit zijn. 9000 is al een mooi cijfer, 
hopelijk komen de overige 3000 terecht bij wie ze ook nodig heeft.

16.2 Interpellatie door Stijn Hommez over terraszones Grote Markt. Op 8 juni heeft Stad Veurne 
extra terras zones voorzien op de Grote Markt. Deze terrasuitbreiding is een goede zaak voor onze 
horeca. Alleen de afbakening van deze terraszones zou wat mooier mogen ogen, zodanig de Grote 
Markt wat aantrekkelijker gemaakt kan worden. Zowel voor onze inwoners als voor de toeristen. 
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Kan een deel van de dranghekkens vervangen worden door beplanting en andere middelen. En 
liefst niet met ordinaire bloembakken.

16.3 Interpellatie door Dirk Kesteloot: Naar aanleiding van de heropstart van de horeca werd de 
terraszone uitgebreid. Voor de komende zomermaanden moeten we er alles aan doen om onze 
mooie markt heel aantrekkelijk te maken. Is het mogelijk om in die periode van uitbreiding de 
Grote Markt gezellig en feestelijk in te kleden i.p.v. de vele nadars?

Deze beide interpellatie wordt beantwoord door Guido Hoste, bevoegde schepen.
Guido verwijst naar het positief overleg met de horeca en handelaars om een verkeerscirculatieplan 
uit te werken die hun goedkeuring meekreeg. Hij uit grote dankbaarheid en is tevreden met 
geslaagde resultaat. De nadars werden reeds afgewisseld met bloembakken waarin hogere 
beplanting en siergrassen kwam. Binnen een 2-tal weken is dit volledig gerealiseerd. De optie van 
hogere bomen wordt bekeken. Er volgen nog nadarhoezen met hierom enkele beeltenissen van 
Veurne. We zijn tevens in onderhandeling om sfeerverlichting te voorzien. Offertes werden 
opgevraagd.

Stijn besluit dat hij dankbaar is voor wat er gebeurt. Echter het kan steeds beter en het oog wil 
ook wat. We zijn benieuwd.

Dirk Kesteloot geeft nog mee dat het de burger ook al opgevallen was dat er iets schort. Iets meer 
perfectie is kwestie van detail.

16.4 Interpellatie door Marieke Stubbe over de kerncentrale van Gravelines: 
De kranten en sociale media gonzen deze week van de berichtgeving rond de kerncentrale van 
Gravelines, en dit op enkele kilometers van onze deur.
Maar wat is er nu werkelijk aan de hand?
Is er enig overleg samen met de gouverneur en de burgemeesters van de grensgemeenten?
Zo ja, hoeveel keer per jaar gaat deze door?
Welke gegevens zijn hier aan bod gekomen?
Is er van Frankrijk uit een open communicatie rond de problemen in de kerncentrale?
Hoe zal u de burgers de correcte info geven?

Deze interpellatie wordt beantwoord door Peter Roose, burgemeester.
Mocht er zich in Duinkerke een incident voordoen, dan moeten alle constructies bestand zijn tegen 
drukverplaatsing (70 bar). De uitbater EDF van Gravelines heeft aan de controle-instantie ASN 
laten weten dat er één gebouw niet resistent is tegen deze drukverplaatsing. EDF zal zich 
aanpassen. Om de 10 jaar is er een investeringsprogramma om dat gebouw aan te passen. EDF 
liet dan ook aan ASN weten dat de termijn van 30/9 niet haalbaar is door de coronacrisis. Wel 
tegen 30/10, 1 maand later. ASN heeft een formele ingebrekestelling gestuurd, maar niet omdat er 
een nucleair incident zich heeft voorgedaan. Enkel ter bevestiging van laattijdige uitvoering van de 
werken aan dat gebouw. ASN moest dit niet verplicht aanmelden aan de buitenlandse partners. In 
Frankrijk is er op elke site 4 keer per jaar trouwens een overleg met iedereen over het beheer met 
onafhankelijke instanties.

Veurne heeft geen contact met de gouverneur hieromtrent gehad. Het is de bevoeghdie van de 
minister van Binnenlandse Zaken. Het FANC houdt ASN op de hoogte. Ook Electrabel moet zaken 
in orde brengen. 

Marieke besluit dat het misschien wel nuttig is te communiceren aan burgers dat er zich geen 
incident heeft voorgedaan.

Peter Besluit dat hij partner is om de centrale te sluiten. Hiervoor is een politieke beslissing nodig 
en verwijst naar de politieke partij van Marieke die alsnog pleit voor kernenergie.

16.5 Interpellatie door Dirk Kesteloot: Naar aanleiding van de coronacrisis voorziet Vlaanderen 
160.058,54 euro voor de Veurnse sport-, jeugd- en cultuurverenigingen. 
- Hoe zullen de verenigingen geïnformeerd worden?
- Welke gegevens hebben jullie nodig van de verenigingen?
- Welke criteria zullen er aangewend worden om deze middelen te verdelen?
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- Dezelfde vragen worden gesteld met betrekking tot de subsidies, 24.130,41 euro die door de 
Vlaamse regering extra ter beschikking gesteld worden aan de Stad Veurne, dit in de strijd 
tegen de armoede.

Deze interpellatie wordt beantwoord door Pascal Sticker, bevoegde schepen. 
Na een consultatieronde bij verenigingen zal tijdig en gepast hierover worden gecommuniceerd. De 
verdeling moet op basis van objectieve criteria zijn. Een aanbod volgt ten gunste van wie dit zal 
aanbelangen.

17. Mededelingen

Dossierbeheerder Chantal Debaenst Geviseerd door
Bevoegde schepen(en) Toegelicht door

De volgende gemeenteraad vindt plaats op 24 augustus 2020.

Inzake de vertegenwoordiging in de gecoro wordt voor Inspraak Stijn Hommez aangeduid en voor 
de N-VA Jan Vetters. Deze vervangen respectievelijk Jasper Vandewalle en Pascalle Vanderbeke.

Aangezien er omtrent de notulen van de vergadering van de gemeenteraad van 25 mei 2020 in de 
loop van de huidige raadsvergadering geen opmerkingen werden gemaakt, worden bedoelde notulen 
krachtens het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad zoals vastgesteld op 28 januari 2013 en 
de latere wijzigingen, goedgekeurd.

De voorzitter van de gemeenteraad, sluit de zitting om 22:20 uur.


